



编号 : M-2019-52
日期 : 2019年8月13日
敬致 : 全体会员

《英雄奖》3.0 颁奖典礼 (11-9-2019)

本会将于2019年9月11日(星期三)上午11时正于本会成枫堂举行《英雄奖》3.0颁奖典礼。此项《英雄奖》是由本会与南洋商报联合主办,并获得国民团结与和谐局和马来西亚中华总商会(中总)为支持单位,诗华日报、Borneo Post、Orizon、Sinar Harian、The Sun、Tamil Malar及Utusan Borneo为媒体伙伴。

有关颁奖典礼的详情如下:

日期 : 2019年9月11日(星期三)
时间 : 上午11时正
地点 : 本会成枫堂 Seng Peng Hall
Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur.
服装 : 正装
主 宾 : 首相夫人敦茜蒂哈斯玛

欢迎本会会员踊跃出席。随函附上暂定节目表供参阅。请于2019年9月3日(星期二)前将回条电邮或传真至本会秘书处。如有任何询问,请联络本会秘书处尤箏薇小姐,电话:03-4253 2135;传真:03-4253 2520;电邮:yowcm@chinesechamber.org.my。

谨此通知,谢谢。

总执行秘书

何素芳

谨启



-----回条-----

致:隆雪中总 秘书处

Fax : 03-4253 2524 / 0

《英雄奖》3.0 颁奖典礼 (11-9-2019)

本人 _____ 将 / 未克出席2019年9月11日(星期三)上午11时正于本会成枫堂举行的上述颁奖典礼。

谨此作覆,谢谢!

启

2019年 月 日



Reference No. : C-2019-52
Date : 13th August 2019
To : All Members

Presentation Ceremony of "MyHero" Award 3.0 (11-9-2019)

The Chamber will be organising the Presentation Ceremony of "MyHero" Award 3.0 on 11th September (Wednesday), 11.00am at Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber. "MyHero" Award 3.0 is jointly organised by KLSCCCI and Nanyang Siang Pau, supported by Department of National Unity and Integration and the Associated Chinese Chambers of Commerce and Industry of Malaysia (ACCCIM). Borneo Post, Orizon, See Hua Daily, Sinar Harian, The Sun, Tamil Malar and Utusan Borneo are the media partners.

Details of the presentation ceremony are as follows:

Date : **11th September (Wednesday)**
Time : 11.00am
Venue : Seng Peng Hall
Ground Floor, Wisma Chinese Chamber,
258, Jalan Ampang, 50450 Kuala Lumpur.
Attire : Lounge Suit
Guest of Honor : **YABhg Tun Dr Siti Hasmah Mohammad Ali
Wife of Prime Minister**

Enclosed herewith the tentative programme for your reference. We cordially invite all members to attend the presentation ceremony. Please revert the duly completed reply slip to the Secretariat latest by **3rd September 2019** to facilitate arrangement.

For further enquiries, please contact Ms. Mei of the Secretariat at Tel: 03-4253 2135; Fax: 03-4253 2520; Email: yowcm@chinesechamber.org.my.

Thank you.

Yours faithfully,

Ho Soo Fong
Executive Director



-----Reply Slip-----

To: Secretariat of KLSCCCI

Fax: 03-4253 2524 / 0

Presentation Ceremony of "MyHero" Award 3.0 (11-9-2019)

I, _____ shall / shall not attend the Presentation Ceremony on 11th September (Wednesday), 11.00am at Seng Peng Hall, Wisma Chinese Chamber.

Thank you.

Date: